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HÁROM INTÉZMÉNY, EGY KIVITELEZŐ 

Félidőben a Szegedi Ifjúsági Haz 
Mobil s z í n p a d , hangszigetelt galéria, p r o g r a m o z h a t ó fényjáték - ezek is 
lesznek a felújított Szegedi Ifjúsági H á z b a n . A z IH szeptemberben n y i t , de l e -
h e t , hogy már más n é v e n . 

G O N D A ZSUZSANNA 
Előző év májusában kezdődött a Szege-
di Ifjúsági Ház felújítása, a nyitó rendez-
vénysorozatot szeptember elejére terve-
zik. A kivitelezőnek május 30-án kell 
átadni a házat, az íhások júniusban köl-
töznek vissza, és ekkor alakul ki a bel-
ső dizájn is. Kíváncsiak voltunk: hogy 
áll félidőben a rekonstrukció. 

- A nyílászárók már a helyükön van-
nak - mutatott körbe Boros Gyula, az 

zó, vagy inkább aula, ahol 150-200 fős 
rendezvényeket tarthatnak. Színpadán 
kisebb koncerteket, felolvasóesteket lát-
nának szívesen Borosék. A földszinten 
kialakítanak egy galériát, melyet hang-
szigetelt fal véd, így elvüeg egyszerre le-
het kiállításmegnyitót és zenés rendez-
vényt tartani. Az alsó szinten két Ten-
dezvényterem is lesz - egyik 80, másik 
150 négyzetméteres - és a rendezvény-
szervezők irodáit is itt alakítják ki. 

1 Tömörkény, Vedres 
Az ifjúsági ház kivitelezője, a Ferroép Zrt. dolgozik két szegedi középiskola 
felújításán is. Nemesi Pál vezérigazgató elmondta: a Tömörkény gimnázium 
tornatermi szárnyát decemberben átadták, jelenleg a kollégiumi szárnyon 
dolgoznak- jövő hét végén lesznek kész - , majd a főépület következik. A Vedres 
szakközépiskolában a felújítás második ütemét végzik. A Horváth Mihály utcai 
épületrészben bontottak, a jövő héten az aljzat betonozását kezdik. A tetőfelújítás 
hatvan százaléka kész, a zsibongó felújítása az utolsó részhez érkezett. Ezt az 
épületrészt február 28-án adják át. 

intézmény igazgatója. A házba egy ko-
rábban nem létező bejáraton jutottunk 
be a Novotel felől - illetve ez inkább ki-
járat, a bejárat maradt ami volt: a Felső 
Tisza-part felőli ajtó. Nagyobb rendez-
vényekkor praktikusabb, ha a közönség 

| i A h o t e l f e l ő l i f a l ú j , 
W f m e g k e l l e t t e r ő s í t e n i a 

l i f t m i a t t és v a n b e n n e b ő v e n 
ü v e g is, h o g y a h á z t ö b b 
t e r m é s z e t e s f é n y t k a p j o n . 
Boros Gyula 

nem ugyanott megy be, ahol ki. A hotel 
felőli fal új, meg kellett erősíteni a lift 
miatt és van benne bőven üveg is, hogy 
a ház több természetes fényt kapjon -
mondja az igazgató. 

A főbejárattal szemben marad a kávé-

Az első emeleti nagyterem belma-
gassága nyolcvan centivel nőtt, ami 
jót tesz a koncertterem akusztikájá-
nak. Az emelést az álmennyezettel va-
ló trükközéssel érték el, korábban ez 
alá volt építve a technika, ezt most 
úgynevezett pí-panelekbe rejtették. A 
színpad ott lesz ahol korábban volt -
tegnap még nyoma sem volt a világot 
jelentő deszkáknak, bár zene szólt: az 
építők Jamiroquai-t hallgattak. Mobil-
színpadot terveznek, állítható magas-
sággal. A nagytermet hangszigetelt 
mobilfallal tudják majd kettéosztani. 
Az épület külsején végigfutó fényjá-
tékhoz szükséges toldást is kihasznál-
ják: ez lesz a színpadot ellátó raktár. 
Ha nem kell, csak kitolják például a 
zongorát. Építenek még az emeleten 
egy kávézót melegítőkonyhával és zu-
hanyzós öltözőket a művészeknek. 

A fényjátékra visszatérve: öt szín -

A HATAROZAT SZERINT A VAROST NEM ERTEVAGYONI HÁTRÁNY 

Az ügyészség szerint 
sincs tekepályaügy 
A z ügyészség elutasította Kohári 
N á n d o r p a n a s z á t , a fideszes politi-
kus azért f o r d u l t a z ügyészséghez, 
mert a rendőrség bűncselekmény 
hiányában megszüntette a n y o m o -
zást az ú g y n e v e z e t t t e k e p á l y a ü g y -
b e n . 

o i á h z o i tAn 
A Szegedi Városi Ügyészség alaptalan-
nak tartotta és elutasította Kohári 
Nándor panaszát, egyúttal megállapí-
totta, hogy „a feljelentett cselekmény 
nem bűncselekmény, azaz az önkor-
mányzat részéről eljárt személyek 
egyike sem szegte meg a vagyon keze-
lésére vonatkozó kötelezettségét, és 
ezzel okozati összefüggésben vagyoni 
hátrány sem következett be" - tájékoz-
tatta lapunkat Bariné dr. Tóth Éva cso-
portvezető ügyész, a Csongrád Megyei 
Főügyészség szóvivője. 

Mint azt korábban már többször is 
megírtuk, Kohári Nándor, a szegedi 
közgyűlés ifjúsági és sportbizottságá-
nak fideszes elnöke még augusztus-
ban ismeretlen tettes ellen feljelentést 
tett a szegedi önkormányzat és a Sze-
gedi Teke Klub Kft. közötti bérleti szer-
ződés miatt. A képviselő feljelentésé-
ben azt állította, a kontraktus vagyoni 
hátrányt okoz a szegedi önkormány-
zatnak. Az ügyben a Békés Megyei 
Rendőr-főkapitányság november vé-
gén bűncselekmény hiányában meg-
szüntette a nyomozást, ami ellen Ko-
hári panasszal élt. 

Az ügyészség a fentebb említett el-

utasító határozatában kitért arra is, 
hogy a bérleti szerződés megkötésére 
és ennek következtében az ingatlan 
hasznosítására a vagyonrendelet szabá-
lyainak megtartása mellett került sor. 
Sem a döntéselőkészítés, sem a döntés-
hozatal során nem történt szabálytalan-
ság, s olyan következtetés sem vonható 
le, hogy bármiféle összefonódás lett 
volna a gazdasági társaság tulajdonosi 
köre és az önkormányzatnál a döntése-
lőkészítésben részt vett személyek bár-
melyike között. Vagyoni hátrány sem 
érte az önkormányzatot, hiszen a bérle-
ti szerződés, illetve annak módosítása 
egyértelműen rendezi a beruházást kö-
vető tulajdonviszonyokat. 

VÉLEMÉNYEK Kohári Nándor: -
Tudomásul veszem az ügyészség 
döntését, ebből is látszik, hogy a 
jog és az erkölcs közötti határmezs-
gye mennyire keskeny. Szentgyör-
gyi Pál gazdasági alpolgármester: -
Kohári Nándor „ismeretlen tettes" 
mögé bújva alaptalanul vádolta 
meg a város vezetőit, egy sport-
egyesület irányítóit és a sportot tá-
mogató szponzorokat. Alkalmat-
lannak tartom a sportbizottság el-
nöki tisztségére. Karsai Ferenc, a 
Ferroép-Szeged tekeklub elnöke: -
Az ügyben keletkezett iratokat a 
különböző nyilatkozatokkal együtt 
átadtam az ügyvédemnek, a to-
vábbiakról később döntünk. 

piros, zöld, narancs, kék, sárga - vari-
ációit vagy csak egyiket használják, 
az IH homlokzata programozhatóan 
lesz színes. A LED-eket úgy helyezik 
el, hogy tompa fényt adjanak, a lám-
pák elé polikarbonát kerül, amitől az 
egész fényjáték elmosódottá válik. A 
műanyag pluszelőnye, hogy hőszige-
tel is. 

A ha rmad ik szint egy része ma-
rad úgy, ahogy volt, ezt a hőszol-
gáltató haszná l ja , a környékbel i pa-
neleket fűt ik innen . Az emelet töb-
bi részére költöznek a földszintről 
az i rodák. 

A harmincéves épület á talakí tása 
körülbelül 475 millió forintba kerül. 
Az úgynevezett mobil iák, vagyis 
asztalok, székek ebben nincsenek 
benne . Az új külsőhöz a régi búto-
rok nem illenek, ezek beszerzésére 
pályázat ú t ján próbálnak pénzt sze-
rezni Borosék. 

i MINEK NEVEZZELEK? Az újjászüle-
tett IH Szeged konferenciaturizmu-
sára is élénkítően hathat. Ahhoz, 
hogy a szervezők tudatába és a 
konferenciaturizmus vérkeringésé-
be bekerüljön a létesítmény, mie-
lőbb jól csengő nevet szeretnének 
találni neki. Olyat, ami a szegediek 
számára is elfogadható, és a konfe-
renciaturizmus piacára is jól beve-
zethető. Az intézmény vezetői egy-
előre nem döntötték el: érdemes-e 
a már ismert nevet lecserélni, ezért 
szeretnék kikérni a szegediek véle-
ményét. Az elnevezéssel kapcsola-
tos javaslatokat január 31-éig vár-
ják a nevado@ih.szegedvaros.hu 
e-mail címre, vagy lapunk interne-
tes kiadásának (www.delma-
gyar.hu) oldalán a Minek nevezze-
lek? című topicján. A legötletesebb 
névadókata Belvárosi moziba szóló 
mozi- vagy koncertjegyekkel aján-
dékozzák meg. 

BOROS GYULA FANTAZIAT LAT A KONFERENCIÁKBAN Fotó: M i s k o a i Róbert 

Zárt körben metszik 
Vince vesszejét 
A Szent Vince Borrend 1995 óta rendezi meg az Ópusztaszeri N e m z e t i T ö r t é -
neti Emlékparkban V i n c e - n a p i h a g y o m á n y ő r z ő p r o g r a m j á t . Idén először 
a z o n b a n bérleti d í j a t , 90 ezer f o r i n t o t kellett f i z e t n i ü k a borlovagoknak 
a z é r t , hogy a park területén rendezhessék a vicevesszővágást. 

MUNKATÁRSUNKTÓl 
Lapunk szerdán megjelenő mellékleté-
ben, a Légyottban ajánlottuk olvasóink 
figyelmébe az Ópusztaszeri Nemzeti 
Történeti Emlékparkban mára meghir-

detett Vince-napi vicevessző-vágást. 
Másnap a Szent Vince Borrend nagy-
mestere, Fülöp Mihály hívta fel a fi-
gyelmünket arra, hogy a rendezvény 
idén már más lesz, mint eddig volt. 

BORLOVAGOK 1995 ÓTA HAGYOMÁNYŐRZŐK F o t ó : Frank Yvette 

- 1995-től a borrend a Csongrádi 
Borvidék Hegyközségével és az ópusz-
taszeri nemzeti parkkal közösen ren-
dezte meg a Vince-napi vesszövágást, 
színvonalasan felelevenítve ezt a népi 
hagyományt. A nemzeti park biztosí-
totta a helyszínt, a borrend pedig meg-
hívta a hazánkban működő társszer-
vezeteit, bemutatta az elmúlt év bora-
it. Ez volt hazánkban az első országos, 
szőlő-és borkultúrával kapcsolatos 
rendezvény - mutatta be a hagyomáT 
nyokat Fülöp Mihály. Idén már más a 
helyzet: - A nemzeti park vezetése az 
eseményt az előző igazgató, Nagy 
László személyéhez kötötte, ezért a 
helyzet addig fajult, hogy a borrend-
nek úgy kellett kibérelnie a parkot, 
hogy 11 óra 30 perc és 15 óra között 
megrendezhesse a vesszövágást. 90 
ezer forintot fizetünk a közhasznú tár-
saságnak. Ezt a korábbiak tükrében 
nagyon méltánytalannak érezzük, 
ezért, bár mindenkit szeretettel vá-
runk, elsősorban azokra számítunk, 
akiket meghívtunk - fogalmazott a 
nagymester. 

Meg akartuk kérdezni az igazgatót, 
Horváth Gábort is az ügyről. Tegnap 
délután fél kettőkor hívtuk először: 
azt kérte, mivel utazik, hívjuk másfél 
óra múlva. Újra kerestük, újabb egy 
óra türelmet kért - ám a továbbiakban 
már nem tudtuk elérni, telefonja ki-
csengett, de nem vette fel. 

Korábbi cikkeinkből kiderül, a léte-
sítményt működtető kht. igazgatója ta-
valy februári kinevezése után koncep-
cióváltás kezdődött a történeti emlék-
parkban: a hagyományos néprajzi 
rendezvények mellett egyre inkább a 
magyarságtudat ápolására helyezik a 
hangsúlyt. Júliusban Árpád fejede-
lemre emlékeztek, emellett újraöntet-
ték a monostor középkori harangját 
is. Cél az is, hogy az egykori monostor 
zarándokhellyé váljék. 
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